
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 438
van SABINE VERMEULEN
datum: 13 februari 2015

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Meldpunt honden  -  Stand van zaken

In april 2012 werd een meldpunt voor honden opgericht. Dat meldpunt is beschikbaar 
voor de houders van honden via de website van het departement Landbouw en Visserij. 
Het organiseren van een meldpunt voor erfelijke aandoeningen en inteelt werd door de 
vertegenwoordigers van de hondenfokkerij beschouwd als een must voor het opvangen 
van klachten en vragen en voor het geven van informatie in dat verband. Dat meldpunt 
moest openstaan voor de hondenhouders maar beoogde ook uit te groeien tot een 
laagdrempelige ombudsdienst die:

- klachten van kwekers of hondeneigenaars behandelt in samenwerking met een of 
meerdere bij de klacht betrokken organisaties;

- informatie kan opvangen van dierenartsen over aandoeningen waarbij erfelijke 
gebreken en inteelt aan de basis zouden kunnen liggen;

- informatie kan verstrekken over onder meer erfelijke gebreken en inteelt.

1. Hoeveel meldingen en vragen kwamen tot op heden al binnen bij het meldpunt 
honden sinds zijn oprichting? 

a) Kan de minister een opsplitsing geven per ras?

b) Kan de minister een oplijsting geven van de registratie van aangemelde dieren 
bij DogID, dan wel bij andere?

c) Kan de minister een oplijsting geven van de erfelijke gebreken die werden 
gemeld? 

2. Een aantal vragen kunnen onmiddellijk door het meldpunt beantwoord worden. Meer 
complexe vragen of vragen die een onderzoek vereisen, kunnen worden 
doorgezonden naar de onderzoekinstelling die over de nodige expertise beschikt om 
ze te beantwoorden. 

Hoeveel vragen werden per jaar doorgezonden naar de onderzoeksinstelling sinds de 
oprichting van het meldpunt?

3. Afhankelijk van de gestelde vraag zal de onderzoeksinstelling een prijs afspreken 
met de vrager voor de te leveren dienst. 

Werd al gebruikgemaakt van deze dienst? Zo ja, graag een overzicht.



4. Op welke manier werd of wordt nog steeds het meldpunt kenbaar gemaakt aan de 
bevolking?

5. Hoeveel medewerkers zijn in dienst van het meldpunt honden?

6. Hoe evalueert de minister het meldpunt na drie jaar? Ziet mevrouw de minister nog 
de noodzaak van het meldpunt?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 438 van 13 februari 2015
van SABINE VERMEULEN 

1. a) Er werden vragen gesteld m.b.t.:
- Toll retriever (1) 
- west highland white terrier (1)

Er werden meldingen gemaakt m.b.t.:
- American Stafford (1)
- Bordeaux dog (1) 
- border collie (2)
- Boxer (1) 
- Chihuahua (2)
- Dobermann (1)
- Dog (1)
- Duitse herder (1)
- Franse bulldog (2)
- labrador (2)
- Teckel (1)
- Tervuurse Herder (1)

b) Van de aangemelde dieren zijn er 16 dieren geregistreerd bij BVIRH/DOGID en 1 
dier bij NSHB. Voor 1 dier werd de identiteit door de aanmelder niet opgegeven. 

c) Niet alle meldingen bij het meldpunt betreffen erkende erfelijke gebreken. 
Volgende aandoeningen werden gemeld.
- heup-, elleboog- en kniedysplasie
- artrose 
- TNS 
- ziekte van Addisson
 spondylose
 waterhoofd
 wobbler
 maagkering/-bloeding
- hartafwijkingen
- kennelhoest
- knak in de ruggegraat
- navelbreuk
- longontsteking 
- teckelrug
- IBD & LPC & LPA
- epilepsie
- cataract

2. Er werd één vraag doorgestuurd naar een onderzoeksinstelling.

3. Er werd nog geen gebruik gemaakt van deze dienst.

4. Bij de oprichting van dit meldpunt werd een persbericht gepubliceerd en informatie 
verstrekt aan de sectorverenigingen.  



5. 0,005 VTE.

6. Ja. Het Meldpunt Honden verzamelt informatie over de aanwezigheid van erfelijke 
aandoeningen bij honden. Die informatie kan gebruikt worden in het kader van het 
duurzame fokkerijbeleid. 


